

壹、中文廣告內容

國立臺灣大學理學院地質科學系 誠徵助理教授或助理教授以上教師數名

- 一、應徵資格：具有博士學位，不限領域，地質數值模擬及相關資料科學、地球化學/第四紀定年學（如加速質譜儀技術與應用等）、構造地質學、測地學等，且與本系研究教學相關領域者優先考慮。
- 二、截止收件日期：2025 年 1 月 4 日（以電子郵件收件日期為憑）。
- 三、預定起聘日期：2025 年 8 月 1 日
- 四、應檢具資料：個人履歷、學經歷證件影本、著作目錄、教學及研究計畫書、三位推薦人姓名及其聯絡方式、三至五篇最近七年內著作抽印本（其中一篇請自行指定為代表作，此代表作必須為 2020 年 8 月 1 日以後正式出版者）、與其它有助於瞭解申請者背景之資料。
- 五、申請者請將檢具資料以電子郵件寄至：臺灣大學地質科學系教師徵聘委員會（電子郵件地址：geology@ntu.edu.tw）

相關資訊請參閱臺大地質科學系網站：<http://web.gl.ntu.edu.tw>

貳、英文廣告內容

Faculty Positions at the Department of Geosciences, National Taiwan University

The Department of Geosciences at the National Taiwan University (NTU) is seeking active and dedicated individuals to fill several faculty positions with an expected start date of August 1st, 2025. Candidates with a relevant Ph.D. degree, regardless of specialization, are invited to apply. Candidates with expertise in the following areas will be preferred: (1) Geological Modeling and Related Data Science, (2) Geochemistry/Quaternary Geochronology (e.g. Accelerator Mass Spectrometry techniques and applications), (3) Structural Geology, (4) Geodesy and Ground Deformation.

NTU is widely considered to be the most comprehensive and prestigious research university in Taiwan and ranks in the top 100 universities worldwide (QS). The main campus is located in downtown Taipei City which was recently named one of the World's Friendliest and Safest Cities for Expats (InterNations 2022). The Department of Geosciences offers a dynamic and supportive working environment with a wide range of state-of-the-art research facilities. Start-up funding is available for new faculty members to facilitate their research endeavors. Outstanding candidates are encouraged to apply for special programs of the National Science and Technology Council with extra stipend and grants.

Applicants are required to send the following documents: CV, list of publications, statements of teaching and research interests, names and contact information of three referees, and three to five articles published within the recent seven years (one of which need to be designated as representative paper and must be published after August 1st, 2020). Application materials should be sent by email the Searching Committee, at geology@ntu.edu.tw.

Deadline for application: January 4th, 2025. For more information, please refer to the website: <http://web.gl.ntu.edu.tw/>